
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-20-249900 

Zaaknummer Z-19-083017 

Naam raadslid T. Berlijn 

Fractie VVD 

Onderwerp Raadsvragen VVD Overvolle Afvalcontainers Medemblik 

Datum waarop de vraag is gesteld 15 april 2020 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

De laatste weken neemt het aantal vuilniszakken dat naast de ondergrondse afvalcontainers wordt 

geplaatst weer toe. Op de beantwoording van de vragen gesteld op 18 april 2019 onder het nummer 

DOC-19-148918 blijkt onder andere dat: 

 

“De containers zijn uitgerust met een automatisch volmeldsysteem. Na melding kan er direct 

geanticipeerd worden. HVC leegt in ieder geval alle containers op dinsdag en vrijdag. HVC heeft tot 

op heden geen volmeld melding ontvangen. Wij vragen de inwoners om HVC te bellen als de 

container vol is.”  

 

Ondanks deze toezeggingen en het volmeldsysteem blijken de containers regelmatig toch vol te 

zitten. Nu met de coronacrisis neemt het huisvuil toe en wordt het probleem nog groter, maar in de 

kern is het niet de oorzaak ervan. De VVD wil dat de gemeente en HVC dit oplossen en daarom 

willen wij het volgende weten: 

 

 

1.  Zijn de afvalbakken wel eerder geleegd dan de reguliere ophaaldagen? 

antwoord   

2. Waarom worden de containers die vol zijn niet direct geleegd? 

Antwoord  

3. Hoeveel klachten heeft de HVC en gemeente ontvangen? 



 

 

Antwoord  

4. Zijn er naar aanleiding van deze klachten verbeterpunten? Zo ja: Welke en waar is al 

actie op ondernomen? 

Antwoord  

5. Vanaf wanneer werkt het volmeldsysteem? 

Antwoord  

 

 


